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pinou Fšehochuť u kamenické hospůdky. Ta byla 

ve večerních hodinách oficiálně znovuzprovozněna. 

Tento den se tedy jistě zapíše jako významný mez-

ník v historii této naší přidružené vesničky, znovu-

otevření kamenické hospůdky jistě uvítali jak místní 
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Tradiční podzimní 
březovský cyklovýšlap

7. října 
Start v 9:30 hod.  

od restaurace Start

Březovský lístek

14. října 
KD Březová

 Drakiáda

7. října 
Stráň za hasičárnou

 26. srpna 2017 proběhla na stráni již 
desátá Březovská metalová noc. Díky 
účasti světových skupin měla zatím nej-
větší ohlas mezi fanoušky, kteří se sjeli 
z cele republiky. Na festivalu vystoupilo 
devět skupin.

 V plném proudu jsou letošní plá-
nované postupné částečné opravy 
komunikací v  Březové. Již se pro-
vedly mimo jiné generální opravy 
ulic Okružní, Smetanova či Beze-
jmenná.

Na Kamenici měli dne 22. července návštěvníci 

možnost užít si program 1. ročníku Kamenických 

letních slavností. Základní akcí byla tradiční Pouť 

ke Kapli svaté Máří Magdalény, která byla doplně-

na odpoledním kulturním programem dechovky 

Březováček a večerní vícežánrovou zábavou se sku-

KamenicKé letní slavnosti. Už s hospůdkou!

str. 4

Dne 5. srpna pořádala Základní ky-
nologická organizace Březová závod 
s pejsky pod názvem Crazy Cup. Závodu 
se účastnili jak lidé z Březové, tak z širo-
kého okolí. Soutěžilo se v  netradičních 
disciplínách, například aport vajíčka. 
Nejoblíbenější část závodu se pro pejsky 
stal běh lákavou uličkou…

pokračování na str. 2

pokračování na str. 2

Na dlouhou cestu se tak v pátek 28. července 

vydal vypravený autobus s dospělými účastníky 

a nedávno pořízený nový Ford Tranzit s týmem 

mladých hasičů již v devět hodin ráno. Do sloven-

ské Brezové pod Bradlom zamířil tým fotbalistů, 

dále dvě družstva volejbalu a historicky poprvé 

také již zmíněné družstvo dorostu hasičů pod ve-

dením Tomáše Katzera.

Po dlouhých hodinách jízdy dorazili účastníci 

ve večerních hodinách na místo. Ubytování účast-

níků bylo situováno nedaleko velkého sportovní-

setKání Březových 2017. Letos na Slovensku

  JeDNO Ze DVOu NašiCh VOleJBalOVýCh 
DružSteV
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zábava pokračovala, až do pozdních nočních hodin 

přítomným vyhrával pan Loprais se svoji zpěvačkou.

Velký obdiv a pochvalu zaslouží nový nájemce hos-

půdky, který, ač bez větších zkušeností s podobným 

provozem, zvládl i náročnou zahajovací akci za po-

moci rodinných příslušníků v pohodě a bez větších 

problémů, o čemž svědčí pochvalná slova naprosté 

většiny hostů.

Pochválit musíme nicméně všechny, kteří s leckdy 

vskutku hektickým nasazením zvládli provést rekon-

strukci zchátralého objektu restaurace včas, i když se 

museli vyrovnávat s nejednou nečekanou technic-

kou obtíží, od stavařů, elektrikářů, až po instalatéry 

a řadu dalších. A hlavně pak musíme zmínit vedou-

cího odboru SMM a investičního pracovníka radnice 

Bc. Jakuba Fajta, který měl celou rekonstrukci z po-

zice investora na starost a i on musel vynaložit ob-

rovské nasazení, aby se podařilo k příležitosti sv. Máři 

Magdalény restauraci uvést do provozu.

-r-

obyvatelé, tak celá řada výletníků. 

Milým překvapením byl pro organizátory zájem ve-

řejnosti. Vypravený autobus, který zájemce dopravil 

na Kostelní Břízu, kde měla pouť svůj start, byl nabitý 

k prasknutí, a pouť tak letos absolvovalo historicky 

nejvíce účastníků. Po krátké úvodní řeči před koste-

lem na Kostelní Bříze se již poutníci vydali směrem 

na Kamenici k tamní kapličce. Zde se sešlo více než 

dvě stě lidí, ke kterým tradičně promluvil církevní 

představitel Dr. Jiří Majkov. Důvodem letošního vel-

kého zájmu veřejnosti jistě bylo i zmíněné očekáva-

né večerní otevření kamenické hospůdky s kultur-

ním programem. Účastníci postupně zaplnili terasu 

naproti restauraci a odpoledne jim zpříjemňovala 

nejprve dechovka Březováček a po ní multižánrová 

skupina Fšehochuť, která hrála i na přání. Úderem 

osmé hodiny večerní se pak po mnoha a mnoha 

měsících konečně otevřely dveře opravené kame-

nické restaurace pro širokou veřejnost. I zde pak 

společensKá 
KroniKa

juBileum 
oslavili:
Červenec a srpen

Věra Bezděkovská

Libuše Makajová

Miroslav Přech

Blažena Blažková

Gregor Mazan

Milan Fiala

Terezie Bechová

Tomáš Perutek

navždy nás 
opustili...
Václav Petýrek

Marta Eichingerová
Karel Lovaš

Josef Hasman
Erna Bartošová

Pavel Bacílek

přejeme
vše nejlepší 

do manželství!
Dlouholetý tahoun kulturního 

a  sportovního života v  rudolci 

a  mimo jiné též iniciátor opravy 

rudolecké hospůdky Pepa Zeman, 

kterého život nakonec „zavál“ 

na  sever Čech, dne 19. srpna 

uzavřel v  rudolecké stodole svazek 

manželský. Z  radnice mu srdečně 

přejeme do  manželství mnoho 

životní pohody!

víte, že...
...se dále intenzivně projednávají  

s dodavatelem stavby Rekonstrukce 

KD a MFC Březová – I. a II. etapa některé 

trvající závady na dokončeném 

díle? V dohledné době tak bude 

postupně přistoupeno k jednotlivým 

dílčím úpravám a pracím na jejich 

odstranění.

pokračování na str. 3

pokračování ze str. 1 

KamenicKé letní slavnosti. Už s hospůdkou!

ho areálu, kde byly organizovány veškeré soutěžní 

disciplíny. V sobotu po nezbytném slavnostním 

nástupu v 8 hodin pak byly rozlosovány a posléze 

i zahájeny jednotlivé soutěže. V programu nechy-

běla tradiční zdravice starostů zúčastněných cel-

kem devíti Březových. Pro starosty pak byla na so-

botu připravena sportovně společenská akce 

setKání Březových 2017. Letos na Slovensku

pokračování ze str. 1 

 FOtBaliSté PřiJížDěli Na SlOVeNSkO V rOli FaVOritů. tu Však letOS NeOBháJili.
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zitivem je také projevující se „generační obměna“, 

kdy jednotlivé obce postupně zastupují mladší 

ročníky soutěžících v jednotlivých disciplínách. 

Velké poděkování pak zaslouží tajemnice našeho 

MěÚ paní Jana Kašparová, která jako vždy celou 

akci dlouhodobě administrativně připravovala, 

dále též vedoucí jednotlivých sportovních sku-

pin, kteří koordinovali včasné nástupy týmů atd., 

a v neposlední řadě pan Pavel Suchý, který zdárně 

dovedl celou výpravu na místo působení, kde po-

sléze zajišťoval další organizační záležitosti (uby-

tování, stravování aj.).

-r-

s výletem do okolí Brezové pod Bradlom, kde si 

mohli prohlédnout mimo jiné řadu nedávno re-

alizovaných projektů financovaných s podporou 

evropských dotací (upravené cesty, jezírka, roz-

hledny aj.), během setkání došlo na tradiční pře-

dání drobných dárků a nechyběla obvyklá diskuze 

hlav měst a obcí nad jejich starostmi i radostmi. 

Potvrdilo se, že komunální problematika je všude 

obdobná, byť, jak už to tak bývá, někomu se daří 

lépe, někomu hůře.

Celou akci letos provázelo úmorné vedro, pro-

to byl velkou výhodou plavecký bazén přímo 

ve sportovním areálu, který byl všem účastníkům 

permanentně zdarma k dispozici.

A jak si letos naši soutěžící reprezentanti počínali? 

Fotbal

Fotbalisté jeli na Slovensko obhajovat prvenství 

z loňského ročníku v Karlových Varech. Roli favori-

ta však neustáli a vlastně již v prvním kole turnaje 

skončili. Zřejmě se projevila únava z horka (hrálo 

se na pořádně rozpáleném hřišti s umělým po-

vrchem) a taky tak trochu jiná (tzv. společenská) 

únava z předchozího dne... Celkově se tedy fotba-

listé letos umístili na jednom z posledních míst.

Volejbal

Složení týmů volejbalistů bylo tentokrát ryze 

amatérské. Jedno z našich družstev letos skon-

čilo na třetím místě a druhé se muselo spokojit 

s umístěním ve spodní polovině tabulky.

Mladí hasiči

Příjemným překvapením bylo nasazení a pří-

stup březovských mladých hasičů. Ti předvedli 

ve svých disciplínách moc pěkné výkony, a přes-

tože soutěžili v konkurenci dospělých družstev 

SDH z ostatních Březových, umístili se na krásném 

třetím místě, kdy s trochu štěstí mohli soutěž do-

konce vyhrát (o konečném pořadí rozhodly do-

slova vteřinky – naše závodníky dělily od 1. místa 

jen 3 sekundy). Mladí hasiči tak svým přístupem 

a předvedeným výkonem přispěli k velmi pěkné 

a napínavé atmosféře hasičské soutěže.

Akce byla samozřejmě doprovázena bohatým 

kulturním programem, s ukázkami slovenského 

folklóru, vystoupením místní rockové skupiny 

a večerním koncertem slovenského Qeen Revi-

valu.

V závěru je třeba ocenit, že představitelé březov-

ských samospráv z celé ČR i té slovenské nadále 

podporují udržení této tradiční akce a velkým po-

...25. července proběhlo další dílčí 

jednání týkající se revitalizace 

rudolecké rokle? S dodavatelem 

projektu, dotačních podkladů 

a budoucím stavebně 

technickým dozorem byl 

dohodnut další postup realizace 

akce a v dohledné době bude 

předmětem jednání samosprávy 

schválení konkrétního způsobu 

finančního zajištění, tedy podání 

žádosti o dotaci, financování 

projektu atd.

...byla provedena dílčí prohlídka 

odkoupeného nemovitého 

majetku v Kostelní Bříze 

(někdejšího zámečku atd.)? 

V dohledné době bude 

provedeno základní bezpečnostní 

zajištění a na objektech bude též 

nutno provést některá opatření 

proti zatékání atd. Radnice 

bude záležitost řešit částečně 

vlastními pracovníky a částečně 

dodavatelsky.

...se na radnici množí žádosti 

o povolení kácení stromů? 

Často jsou však hlavními důvody 

jen spadané listí či stínění. 

V povolovacím procesu však bude 

každý strom řádně prokonzultován 

s odborně způsobilou osobou 

a pouze v případech, kdy budou 

tyto stromy budou opravdu 

ohrožovat majetek, např. 

kořenovým systémem nebo 

větvemi, popř. pokud bude 

vyschlý, bude případné kácení 

povoleno. Pokud však je strom 

zdravý a bez zjevných závad, může 

být přistoupeno pouze k dílčí 

úpravě koruny apod. K pokácení 

tak bude přistupováno jen zcela 

výjimečně. Mnohdy se jedná 

o stromy více než stoleté.

...v rámci postupné revitalizace 

březovské zeleně byly v nedávné 

době dosázeny po celém městě 

desítky stromů? Bohužel však, snad 

vlivem nepříznivých klimatických 

podmínek, dochází v některých 

pokračování na str. 4

setKání Březových 2017. Letos na Slovensku

pokračování ze str. 1 

 …a Náš Druhý VOleJBalOVý t ým.

  StarOStOVé a  StarOStky ZúČaStNěNýCh 
DeVíti BřeZOVýCh

  PříJemNě PřekVaPilO DružSt VO mlaDýCh 
haSiČů POD VeDeNím tOmáše katZera.
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mu pódiu a lepší technice o úroveň výše. Za deset 

let existence si již vybudoval určité jméno, a to se 

stále zlepšuje. Na dalším ročníku se pomalu za-

číná pracovat. Děkujeme všem, kdo pomohli, ze-

jména vedení a zaměstnancům města Březová. 

A také děkujeme všem občanům, že festival str-

pěli, i když probíhal do pozdějších hodin.

Mgr. Ing. Jiří Krš

místech k jejich odumírání. Tyto 

budou samozřejmě nahrazovány 

novými. 

...bylo ukončeno výběrové řízení 

na zateplení domů čp. 120 a 121? 

U domu čp. 120 bude součástí 

zateplení též výměna oken, neboť 

ta současná nesplňují stávající 

požadované izolační parametry. 

Bez zajímavosti jistě není, že je 

velmi reálné získat na obě tyto 

akce dotaci.

...se zástupci CHKO proběhlo 

další jednání týkající se nového 

územního plánu Březové? Na něm 

byly projednávány a vysvětlovány 

některé rozdílné názory a snad 

již došlo i k částečné dohodě 

o způsobu a formě, v jaké bude 

konečně územní plán předložen 

k veřejnému projednání. 

...na světě již jsou prvotní materiály 

k plánovanému prodeji půdních 

bytů v částečně již zprivatizovaných 

domech v ulici Sklářská? 

V současné době se doplňují další 

podklady potřebné k tomu, aby 

zastupitelé mohli odsouhlasit 

prodej těchto bytů se slevou, tedy 

tak, jako v minulosti ostatním 

kupujícím. To je však odvislé 

od ceny dle znaleckého posudku 

a podle současné legislativy bude 

třeba řádné zdůvodnění odchylky 

od ceny běžné, tržní.

...byla opětovně zprovozněna 

Rudolecká hospůdka? V provozu 

je v odpoledních hodinách 

od čtvrtka do neděle.

...již byly dokončeny práce 

na odkanalizování šaten FK 

Olympie? Sociální zařízení je 

tak konečně plně v souladu 

s požadovanými parametry 

a odpadní vody jsou přečerpávány 

do stávajícího kanalizačního 

systému.

...byla uzavřena nájemní smlouva 

na další část nebytových prostor – 

bývalé prodejny drogerie a elektro 

na náměstí? Původní prostory 

pokračování na str. 5

Dne 5. srpna pořádala Základní kynologická orga-

nizace Březová závod s pejsky pod názvem Crazy 

Cup. Závodu se účastnili jak lidé z Březové, tak 

z širokého okolí. Soutěžilo se v netradičních dis-

ciplínách, například aport vajíčka. Nejoblíbenější 

část závodu se pro pejsky stal běh lákavou ulič-

kou, kde na naše psí svěřence čekaly misky plné 

dobrot. Závodníci a jejich mazlíčci si závod užili 

a každý byl za svůj výkon odměněn. Tímto bych 

chtěl městu Březová poděkovat za velkou podpo-

ru při pořádání závodu. 

Eduard Kalla

předseda ZKO Březová 

26. srpna 2017 proběhla na stráni již desátá Bře-

zovská metalová noc. Díky účasti světových sku-

pin měla zatím největší ohlas mezi fanoušky, kteří 

se sjeli z cele republiky. Na festivalu vystoupilo 

devět skupin, z nichž nejznámější byli rakouští 

Belphegor, dále pak pořádající Pandemia, Godless 

Truth a další. Celý festival se posunul díky nové-

BřezovsKá metalová noc X.

místní zKo uspořádala závod pro pejsky
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byly stavebně odděleny, částečně 

je jako kancelář nyní užívá firma 

zabývající se výstavbou úsporných 

domů a nově částečně jako sklad 

obchodní firma zabývající se 

prodejem oděvů.

...se radnice intenzivně 

zabývá možností zprovoznění 

autobusové dopravy 

na Kamenici, a to na základě 

požadavku tamních občanů 

s malými dětmi? Zajištění této 

služby plně z rozpočtu města se 

však nejeví jako reálné, neboť 

měsíční náklady dosahují mnoha 

a mnoha tisíc korun. Radnice 

proto požádala krajského 

koordinátora veřejné dopravy, 

zda by se na nákladech provozu 

linky nemohl podílet Karlovarský 

kraj. Je nicméně zřejmé, že 

každý, kdo chce žít a bydlet 

v odloučených, integrovaných 

částech Březové, nemůže 

očekávat takový dopravní 

servis a komfort jako v samotné 

Březové, kde tyto služby využívá 

několik set občanů.

...v nové lokalitě pro výstavbu 

rodinných domů na Výsluní již 

někteří stavebníci zahájili výstavbu? 

Další řada nových vlastníků 

pozemků již vlastní platné stavební 

povolení, takže v lokalitě lze v brzké 

době očekávat čilý stavební ruch...

...po dokončení rekonstrukce 

stávajících garáží za budovou 

radnice byly konečně zahájeny 

práce na přístavbě nového 

garážového stání? Rychlost 

prací poněkud zkomplikovalo 

dlouhodobé stavebního řízení. 

Všechny nové garáže budou již 

splňovat jak kapacitní potřeby 

radnice, tak současné izolační 

normy atd.

Knihovna připomíná 
významná výročí 

září
4. 9. 1847 zemřel František Ladislav 

pokračování na str. 6

pochvalu zasluhují...

Vedení ZŠ Březová
za kompletní přípravu nového školního roku. Do ZŠ 

mimo jiné také nastoupil nový školník, který si vzal 

za svou úpravu prostranství v okolí školy. Přejeme 

mu, ať mu tato „bohulibá“ iniciativa vydrží.

Krajská správa a údržba silnic
která po rekonstrukci komunikace na Kamenici 

přistoupila též ke zpevnění krajnic. Celá řada obča-

nů připomínala, že by toto opatření bylo nanejvýš 

vhodné.

Správce KD a MFC Březová
pan Jiří Musil s rodinou, který nad rámec svých pra-

covních povinností květinovou výzdobou velmi pěk-

ně zkrášlil letní přírodní amfiteátr u MFC

Pracovníci KD a MFC,
a vůbec všichni, kteří se podíleli na zajištění, organi-

zaci a realizaci celé řady kulturních a společenských 

akcí v letních měsících. Pracovníci KD a MFC pak 

speciálně také za zajištění nového systému provozu 

digitalizovaného kina Admira. Slavnostní předzahá-

jení provozu kina proběhlo za účasti významných 

osobností regionu v úterý 15. srpna. Poděkování 

za pomoc zasluhují též Marie Ohnesorgová, Natálie 

Janusová, Pavel Suchý a Valerie Nguyenová.

...opětovně se objevující tzv. černé skládky za-

hradního odpadu (křoviny, tráva atd.), a  to jak 

v  okolí zahrádek pod Olympií, tak i  v  okolí za-

hrádek za DPS. Přestože jsou městem pravidelně 

celoměsíčně přistavovány velkoobjemové kon-

tejnery na tento odpad, některým „takyzahrád-

kářům“ dělá bohužel problém dojít pár kroků 

a tento odpad umístit  tam, kam patří.

nelíBí se nám...

Chtěli bychom moc a moc poděkovat celému 

týmu vedení tábora mladých hasičů, zejména však 

p. Tomáši Katzerovi. Tábor se letos uskutečnil od 6. 

do 19. srpna 2017 opět v areálu chovatelů na Kos-

telní Bříze a na každý den byl připraven vždy krásný 

a pestrý program. Děti si tak třeba vyzkoušely jízdu 

na raftech, navštívily bobovou dráhu v Německu, vi-

děly večerní fontánu v Mariánkách, byly na návštěvě 

Městské policie v Sokolově, vydováděly se v aqua 

parku v Chomutově, prošly důl Jeroným, prolezly 

poděKování za Krásný tábor

se v lanovém centru v Chebu, okoukaly výrobu skla 

v Moseru ve Varech a navštívily laser game. Za nimi 

na tábor přijeli například březovští psovodi, policisté 

z obvodního oddělení Policie Sokolov-venkov a ku-

chař p. Sedlák, který jim celý den vařil italskou kuchy-

ni.  Stejně výborné bylo také stravování, které nemě-

lo žádnou chybu – naopak.  Syn si přivezl spoustu 

zážitků a má krásné vzpomínky.

Manželé Havlíkovi
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Hek (v románu A. Jiráska zvaný F. 

L. Věk), český buditel, spisovatel, 

publicista a skladatel (nar. 11. 4. 

1769) – 170

7. 9. 2013 zemřel Ilja Hurník, skla-

datel a klavírista (nar. 25. 11. 1922) 

– 95

8. 9. 1882 se narodil Alberto Voj-

těch Frič, cestovatel, botanik a et-

nolog (zemř. 4. 12. 1944) –135

9. 9. 1912 zemřel Jaroslav Vrchlic-

ký, básník (nar. 17. 2. 1853) – 105

13. 9. 1932 se narodil Radoslav Br-

zobohatý, herec (zemř. 12. 9. 2012) 

– F. L. Věk, Všichni dobří rodáci, 

Ucho, Na kolejích čeká vrah, Skal-

pel, prosím, Vrásky z lásky a mno-

ho dalších

14. 9. 1937 zemřel Tomáš Garrique 

Masaryk, filozof, politik, první pre-

zident Československa (nar. 7. 3. 

1850) – 80

15. 9. 1867 se narodil Petr Bez-

ruč (vl. jm. Vladimír Vašek), básník 

(zemř. 17. 2. 1958) – Slezské písně, 

Studie z kafé Lustig, Paralipomena, 

Stužkonoska modrá 

17. 9. 1832 se narodil Miroslav Tyrš, 

spoluzakladatel sokolského hnutí 

(zemř. 8. 8. 1884) – 185

18. 9. 2007 zemřel Josef Vinklář, 

herec (nar. 10. 11. 1930) – Princez-

na se zlatou hvězdou, Transport 

z ráje, Atentát, Hříšní lidé města 

pražského, Pod jezevčí skálou 

a mnoho jiných

19. 9. 1922 se narodil Emil Zátopek, 

sportovec, olympijský vítěz na OH 

v Londýně v r. 1948 a v Helsinkách 

v r. 1952 (zemř. 21. 11. 2000) – 95

19. 9. 1922 se narodila Dana Zá-

topková, atletka, olympijská vítěz-

ka v hodu oštěpem z roku 1952 

– 95

20. 9. 1897 zemřel Karel Bendl, hu-

dební skladatel (nar. 16. 4. 1838) 

– 120

21. 9. 1902 se narodila Toyen (vl. 

jménem Marie Čermínová), ma-

lířka a grafička (zemř. 9. 11. 1980) 

– 115

pokračování na str. 7

vzpomínKa na loučení deváťáků v obrazech

 OBraZOVá VZPOmíNka Na POSleDNí DNy NašiCh DeVáťáků V BřeZOVSké ZáklaDNí škOle. ZáBěry 
JSOu Z JeJiCh „POSleDNíhO ZVONěNí“ V mFC BřeZOVá a Z NáVštěVy raDNiCe O DeN POZDěJi, kDe Se 
S Nimi rOZlOuČili tříDNí uČitelé, VeDeNí Zš a PřeDStaVitelé raDNiCe.
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23. 9. 1997 zemřel Rudolf Rokl, kla-

vírista, skladatel (nar. 16. 12. 1941) 

– 20

23. 9. 1907 se narodil František 

Filipovský, herec (zemř. 26. 10. 

1993) – Škola základ života, Cesta 

do hlubin študákovy duše, Hrátky 

s čertem, Princ a večernice a mno-

ho dalších

30. 9. 2002 zemřel Miloš Macou-

rek, spisovatel a scenárista (nar. 

2. 12. 1926) – Živočichopis, Žofka, 

Mach a Šebestová, Arabela, Létají-

cí Čestmír, Šest medvědů s Cibul-

kou a mnoho jiných

tBB informuje

GP Březové 2017
V pátek 28. července se uskuteč-

nil již 6. ročník silničních závodů 

GP Březové. Závody opět přilákaly 

více než 50 dětských závodníků. 

V těch mladších kategoriích pře-

vládaly děti místní a od žákov-

ských kategorií to pak byla účast 

pokračování na str. 8

výpůjčky části pozemku p. č. 3/7 v k. ú. Kamenice 

(u restaurace) a schválili ještě právo nošení závěs-

ného odznaku města pro zastupitelku města Kvě-

toslavu Šafnerovou – 3. radní.

A poslední srpnový den se ještě radní sešli k 9. mi-

mořádnému jednání. Na něm schválili výpůjčku 

části pozemku p. č. 3/7 v k. ú. Kamenice na dobu 

určitou - po dobu trvání nájemní smlouvy v čp. 

56 Kamenice (hospoda) a navýšení kapacity třídy 

IV.A v Základní škole Březová, dále zřídili stravo-

vací komisi při Základní škole Březová a její obsa-

zení, poté vybrali dodavatele stavby „Energetické 

úspory v bytovém domě Komenského 120, Bře-

zová“ (Bauport s.r.o.), dodavatele stavby „Energe-

tické úspory v bytovém domě Komenského 121, 

Březová“ (VARO s.r.o. Cheb) a dodavatele stavby 

„Oprava komunikace a ploch před bytovými 

domy čp. 96, 97, 124, 125, 128, 129, 130 Březo-

vá“ (Vodohospodářské stavby, spol. s r.o. Teplice). 

Na vědomí ještě vzali informaci o statutárním za-

stoupení ředitele ZŠ v době jeho dovolené a in-

formaci Koordinátora Integrovaného dopravního 

systému Karlovarského kraje, p. o. k zajištění auto-

busové dopravy – Kamenice.

zasedání zm 25. září
Nejbližší řádné veřejné jednání zastupitelstva města 

Březová se koná v pondělí 25. září 2017 od 17 hod.  

v zasedací místnosti MěÚ.

Přestože byl v uplynulých měsících čas prázdnin 

a dovolených, sešli se březovští radní na několika 

operativních mimořádných zasedáních. 

7. mimořádné zasedání Rady města Březová se 

konalo hned 12. července. Rada města schválila 

pronájem nebytových prostor v Kamenici čp. 56 

(hospoda) na dobu 1 roku od 1. 8. 2017, záměr 

pronájmu nebytových prostor v čp. 250 ul. Ko-

menského (bowling) a záměr pronájmu nebyto-

vých prostor v čp. 134 na nám. Míru. Poté radní 

odsouhlasili ještě přidělení bytu č. 34 v čp. 213 ul. 

Bezejmenná a na vědomí vzali výběr dodavatelů 

dílčích částí stavby „Rekonstrukce restaurace Ka-

menice“ a zápis ze schůzky pracovní skupiny ze 

dne 29. června (Sokolovská vodárenská s.r.o.).

Další, tedy 8. mimořádné a prázdninové jednání 

RM se konalo 10. srpna. Radní na tomto zasedání 

jmenovali členy hodnotící komise pro otevírání, 

posouzení a hodnocení veřejných zakázek malého 

rozsahu na akce Oprava komunikace a ploch před 

bytovými domy čp. 96, 97, 124, 125, 128,129,130 

Březová, Energetické úspory v bytovém domě 

Komenského 120, Březová a Komenského 121, 

odsouhlasili zadávací podmínky na stavební prá-

ce na akce Energenické úspory v bytovém domě 

Komenského 120, Komenského 121 a Oprava ko-

munikace a ploch před domy čp. 96, 97, 124, 125, 

128,129,130 Březová, dále schválili prodloužení 

pronájmu nebytových prostor (bowling), záměr 

z jednání zm a rm
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již zkušených závodníků z Českých 

pohárů. Závěrečný závod dospě-

lých o Putovní pohár starosty 

města měl účast trochu slabší, ale 

přesto mohli vidět diváci souboj 

mj. tři reprezentantů ČR a medai-

listy z MČR. 

Kategorie do 10. let závodily 

na okruhu kolem zdravotního stře-

diska, ostatní si okruh prodloužili 

až na bývalou „šestku“. Cyklistické 

odpoledne odstartovala odráže-

dla. Nejrychlejší byl Denis Kopač-

ka (Kluci z Kluče), který zvítězil 

s velkým náskokem. Nejmladším 

účastníkem (resp. účastnicí) byla 

pak dvouletá Julie Kopačková. 

V závodě šestiletých bylo na star-

tu 7 chlapců a jediná dívka Marie 

Panzerová (Holky z Kluče), kte-

rá tak svou kategorii vyhrála, ale 

mezi kluky se zdaleka neztratila. 

Kluky pak nejrychleji rozjel Matěj 

Šnobl (BK Sokolov), ale ve dru-

hém kole se před něj dostal Viktor 

Michlík (Cykloteam Ostrov). Třetí 

místo vybojoval Matěj Čejka z Bře-

zové. Nejpočetnější startovní pole 

bylo v kategoriích osmiletých. 

V dívkách byla nejrychlejší Karina 

Antonjuková (Profisport Cheb) 

před Nikol Královou (Aš) a Vero-

nikou Černou (Profisport Cheb). 

pokračování na str. 9

– www.mfc-brezova.cz. Kino Admira zahájilo svůj 

provoz ve čtvrtek 17. srpna, konkrétně premiéro-

vým českým titulem „Po strništi bos“. Jako promí-

tací dny jsou prozatím stanoveny čtvrtky, pátky 

a neděle.

Co se týče plánovaných akcí na měsíc září, již v so-

botu 2. 9. proběhne v amfiteátru KD a MFC 1. ročník 

„Bluegrass festivalu Březová“. Akcí provede mode-

rátor Aleš Pokorný a během odpoledne a večera 

vystoupí bluegrassové skupiny z Plzně i z Karlo-

vých Varů. Vstupné činí 80 Kč. Ve čtvrtek 14. 9. na-

vštíví Březovou divadelní společnost Fanny agen-

tura, která přiveze komedii „Manželský čtyřúhelník“. 

V oblíbené hře se představí herci Martin Kraus, Da-

niel Rous, Dana Homolová a Michaela Badinková. 

Vstupné činí 200 Kč v předprodeji, 250 Kč na místě. 

Samozřejmostí je pokračování provozu minigolfu 

a pokračování filmových promítání. Během měsí-

ce září nabídne kino Admira např. tyto premiérové 

snímky – horor na motivy S. Kinga To, akční thriller 

Americký zabiják, animovaný snímek Lego Ninjago 

Film nebo pokračování trilogie Zahradnictví, ten-

tokrát s podtitulem Dezertér. Tyto snímky doplní 

reprízy filmů Dunkerk, Transformers 5, Já, padouch 

3 nebo Po strništi bos.

Pokud jde o akce plánované na následující měsíce, 

intenzivně se pracuje na přípravách dalšího roční-

ku pěvecké soutěže Březovský lístek, který proběh-

ne již v říjnu, pokračují také přípravy letošního KRI-

MIFESTU a zahájeny byly i první práce na plesové 

sezóně roku 2018. Kromě tradičních zábav – Plesu 

města Březová a Rybářského plesu se příští rok mů-

žeme těšit i na Myslivecký bál.

Mgr. Michal Bedeč

vedoucí KD a MFC

Kulturní dům a Multifunkční centrum se po letních 

měsících vrací opět k plnohodnotnému provozu. 

Co se týče provozních a technických záležitostí, 

které probíhaly během léta, zmínit můžeme např. 

malování v prostorách sálu a pódia MFC, výstavbu 

přilehlého parkoviště u Kulturního domu a také 

přístavbu skladu MFC. Sklad na sportovní nářadí 

se během let praxe ukázal kapacitně nedostačující, 

přičemž tento problém řeší právě nová přístavba. 

Kromě rozšíření prostor pro skladování nářadí do-

šlo také ke vzniku dříve neexistujících skladových 

prostor u bowlingového centra.  

V červenci byla za finanční podpory Státního fon-

du kinematografie dokončena digitalizace kina 

Admira a dále byly spuštěny nové webové stránky, 

které umožňují kromě jiného i rezervaci či koupi 

vstupenek online. Adresa webu je stejná jako dříve 

co nového v Kulturním domě a MFC? 

Město Březová nabízí hned několik možností, jak se 

nechat informovat v pohodlí domova. První z nich je 

informace prostřednictvím SMS. Nechte si o všech 

kulturních, sportovních či společenských akcích 

(a zároveň také o ostatním dění ve městě) zasílat 

informační SMS. Tato služba je zcela zdarma, stačí 

nahlásit své mobilní telefonní číslo na sekretariát 

MěÚ Březová (sl. Veronika Doudová, email: doudo-

va@mu-brezova.cz, mobil: 602 656 630, pevná linka: 

352 633 563).

chcete mít aktuální přehled o kulturních 
a sportovních akcích či o dalším dění ve městě?

Druhou možností je nechat si zdarma zasílat 

na emailovou adresu měsíční přehled kulturních, 

sportovních a společenských akcí konaných v Kul-

turním domě a Multifunkčním centru Březová. Vaši 

emailovou adresu nahlaste vedoucímu KD a MFC 

(Mgr. Michal Bedeč, email: bedec@mu-brezova.cz). 

Od následujícího měsíce budete zařazení do mailing 

listu, ve kterém bude dostávat pravidelné přehledy, 

od programů kina, přes divadla či sportovní akce 

na velkém sále. To vše také zdarma.                             -r-
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V závodě chlapců se odehrál pěk-

ný souboj domácích závodníků, 

který se rozhodl v závěrečném 

kole na cílové rovince. Úspěšnější 

byl Daniel Janka (Team bike Bře-

zová) před Ludvíkem Killingerem 

(Cykloteam Killi). Třetí dojel Matěj 

Hradský (Březová). Poslední kate-

gorií na zkráceném okruhu byli 

desetiletí. Těch se pro změnu se-

šlo nejméně, a tak se s nimi utkali 

i dvě mladší žákyně. Kluky vyhrál 

Tadeáš Mansfeld (Profisport Cheb) 

před Matějem Velátem (Team bike 

Březová) a v dívkách byla úspěš-

nější Kateřina Černá před Krys-

týnou Gogovou (obě Profisport 

Cheb).

Mladší a starší žactvo po změně 

programu startovalo již na vel-

kém okruhu a společně. Zde sto-

jí za zmínku i statečná účast tří 

březovských chlapců na horských 

kolech (Jakub Tomášek, Ota Ši-

můnek, Josef Otoupal), kteří se 

nezalekli závodníků s pohárovými 

zkušenostmi na „silničkách“. V pěk-

ném a početně zajímavém závodě 

si to rozdávali závodníci Sparty 

Praha a Profisportu Cheb. Závěreč-

ný spurt a tím i kategorii starších 

žáků vyhrál David Goga (Profisport 

Cheb). Druhý dojel Matouš Rubáš 

(Sparta Praha) a třetí René Zoaitter 

(profisport Cheb). Mezi mladšími 

žáky si nejlépe vedli Vladimír Kroc 

a Ondřej Šafránek (oba Sparta Pra-

ha), třetí byl Matyáš Marek (Profis-

port Cheb).

Závěrečný program obstaral zá-

vod zbylých kategorií O putovní 

pohár starosty města. Startovní 

pole bylo ochuzeno o domácí 

závodníky, kteří bohužel měli pra-

covní povinnosti, a tak nemohli 

na závod dorazit. Proto krátce 

po startu se od zbytku pole od-

poutala trojice Petr Fiala (Sparta 

Praha - obhájce loňského vítězství, 

vítěz závodů ČP a někdejší juni-

orský reprezentant ČR), Ladislav 

pokračování na str. 10

V plném proudu jsou letošní plánované postupné 

částečné opravy komunikací v Březové. Již se pro-

vedly mimo jiné generální opravy ulic Okružní, Sme-

tanova či Bezejmenná, s tím, že se zároveň připra-

vují také nová místa pro odpadové nádoby. Na řadu 

míst jsou již objednány nové přístřešky a dodány 

budou jiné, nové typy odpadních nádob. Podle fi-

nančních možností budou dále prováděny opravy 

navazujících chodníků. Prioritou je také připravit 

k opravě zbylé komunikace na Drahotíně. Zde bylo 

mj. nutno velmi pracně „vydolovat“ stávající vyas-

faltované obrubníky, nutno bude též doplnit brou-

šeným asfaltem různé nerovnosti krajnic v dalších 

místech plánovaných oprav, aby byly komunikace 

uvedeny do žádoucích spádů. Až bude vše připra-

veno, přistoupí se k druhé etapě pokládání nových 

povrchů, a to na již zmíněném Drahotíně, dále bude 

opravena část obslužné komunikace v horní části ul. 

Okružní a také jedna z komunikací v Rudolci. V ulici 

Okružní též bude přistoupeno ke zbudování tolik 

potřebných parkovišť.

Provedena byla také rekonstrukce bývalé výpadov-

ky z Březové na Karlovy Vary a v této souvislosti se 

objevily dotazy, proč nebyla vozovka opravena v ce-

lém profilu. Odpověď zní, že z úsporných důvodů, 

kdy stávající rozsah by měl být vzhledem k nízké 

intenzitě provozu dostačující. Zbylá část bude ná-

sledně provedena broušenou živicí. 

Dosavadní práce již stály několik milionů korun. 

V současné době již probíhá výběrové na dodava-

tele rekonstrukce komunikací v ulici Sklářská s par-

kovacími místy a s novými prostory na odpadové 

nádoby. Zde již byly provedeny potřebné přeložky 

sítí a do podzimu by měly být komunikace hotovy. 

Na tuto akci si město požádalo o dotaci.

Pochválit je třeba velmi vstřícný přístup společnos-

ti VOSS Veolia, která coby provozovatel vodovodů 

a kanalizací operativně zajišťovala opravy nedo-

statků zjištěných během prováděných rekonstrukcí, 

např. řešení propadlin, výměny šachet, doplnění tzv. 

hrnečků, a také operativně zajistila kamerové pro-

hlídky nad rámec akce – tím byla provedena řádná 

kontrola stávajícího technického stavu vodovod-

ních a kanalizačních řadů, a je tak minimalizováno 

riziko, že by bylo zanedlouho nutné z důvodu po-

ruch opětovně opravené komunikace „rozkopat“.

Miroslav Bouda, starosta města

město dává miliony korun do oprav komunikací
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Fabišovský (Sweepcycling Cho-

mutov – někdejší reprezentant ČR 

v MTB) a Karel Tyrpekl (Profisport 

Cheb – juniorský reprezentant 

ČR, medailista z MČR). Ti si to ně-

kolika nástupy a útoky rozdávali 

celých 24 kol. Celý souboj se roz-

hodl až v cílové rovince, kde byl 

nejúspěšnější Petr Fiala. Za nimi 

se odehrávaly zejména souboje 

masters. O prvenství si to na cí-

lové rozdali Tomáš Viktorín (SKP 

Sokolov) a Zdeněk Rubáš (Sparta 

Praha). O třetí místo pak spurtovali 

Jiří Blažek (Sportcycling M. Lázně) 

s Václavem Truhlářem (Sweep cyc-

ling Chomutov). Nejrychlejším ka-

detem byl Adam Marek (Profisport 

Cheb).

Poděkování za zdárný a úspěšný 

průběh patří Sportovní komisi 

města Březová, „Technickým služ-

bám“ města Březová, Karlovar-

skému kraji, Českému červenému 

kříži na Březové, občanům města, 

kteří tolerovali silniční omezení 

a společnostem Basketking, Isso, 

čerpací stanici OMV Jiří Urban, 

Isla, PJ shop, Vertikal, Strojservis 

Homolka, Střechy Petr Šíp a Stav 

elektro. Ceny všem závodníkům 

předával místostarosta Jan Jiříček.

Pozn. red.:

Za zorganizování závodu posílá-

me pořadatelům v čele s J. Voká-

čem  jménem radnice pochvalu.

Kolo pro život ve Varech
15. 8. 2017

Největší a nejmasovější biková 

akce Karlovarského kraje a my ne-

mohli u toho chybět. Už v pátek 

jsme si připravili skromné zázemí 

v dějišti akce, abychom v sobotu 

podali co nejlepší výkony.  Po noci 

plné deště se počasí ráno umoud-

řilo, ale přesto tratě byly díky vodě 

o poznání těžší, než kdyby bylo 

sucho. Přesto jsme se neztratili 

ani v mládežnících, ani v dospě-

lých. A to nám ještě chyběla mi-

 kameNiCká hOSPůDka Je ZrekONStruOVáNa a  Již Je V  PlNém PrOVOZu, NOVý NáJemCe Se SNaží 
PlNě uSPOkOJit žíZeň a hlaD VýletNíků i míStNíCh.

 VyBuDOVáNO BylO NOVé ParkOViště POD mFC

  V  SrPNu BylO ZaPOČatO S  VýStaVBOu NOVé garáže Za  BuDOVOu raDNiCe, a  tO Z  DůVODu 
POříZeNí NOVéhO, VětšíhO SlužeBNíhO VOZiDla.

  V  uliCíCh, kDe DOšlO k  OPraVě POVrChu kOmuNikaCe, DOCháZí V  SOuČaSNé DOBě i  ke  ZříZeNí 
NOVýCh PříStřešků PrO kONteJNery. NáSleDNě DOJDe k  VýměNě StáVaJíCíCh POPelNiC 
Za kONteJNery.

letní BřezovsKý stavební maraton v obrazech
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pokračování na str. 12

 měStO BřeZOVá také V  letNíCh měSíCíCh ODkOuPilO POZemky u  BýValéhO ZámeČku a  Některé 
Na NiCh umíStěNé StaVBy, NeDaleký ryBNíČek atD.

 ZaháJeNy Byly též PláNOVaNé DílČí úPraVy OPlOCeNí a SChODiště Na OBJektu mš 2 V uliCi SmetaNOVa.

radnice odKoupila pozemky u zámeckého parku

další aKce byly zahájeny v minulých dnech

studenti Bydlící na kolejích nemusí platit za odpad

Připomínáme občanům, že podle platné vyhláš-

ky města jsou osvobozeni od platby za domovní 

odpad studenti, kteří jsou přes týden ubytováni 

mimo město Březová (koleje, internáty). Tuto sku-

tečnost je třeba doložit do 31. října na MěÚ potvr-

zením o studiu (č. dveří 5, p. Fialová).
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nimálně dvě esa na pěkná umís-

tění (Palinko a Brillák). Díky Kačce 

Lacinové se naše dresy dostaly 

i na pódium nejlepších. A kdo nás 

vlastně reprezentoval? Více infor-

mací viz http://cktbb.cz/2017/ar-

tamon-2017/.

mas sokolovsko 
informuje

Opět přinášíme souhrnnou infor-

maci o nejdůležitějších činnos-

tech, kterým se manažeři MAS So-

kolovsko o. p. s. věnovali v měsíci 

červnu 2017.

1. SCLLD MAS na období 2014-

2020

1.1 IROP: první vlna výzev do opat-

ření na dopravu, sociální služby, 

památky a sociální podnikání: 

po zasedání výběrové komise 

byly sestaveny tzv. long listy. Po-

čátkem července byly schváleny 

Programovým výborem seznamy 

žádostí k podpoře. U výzev na do-

pravu a sociální podnikání schválil 

Programový výbor navýšení aloka-

ce, nyní probíhají administrativní 

úkony spojené se změnami těchto 

výzev. Žádosti o podporu jsou po-

stupně předávány na Centrum pro 

regionální rozvoj k závěrečnému 

ověření způsobilosti.

Druhá vlna výzev do opatření 

na vzdělávání a integrovaný zá-

pokračování na str. 13
 ukONČeNa Byla realiZaCe PrOJektu t ýkaJíCí Se VýSaDBy StrOmů. JeDNalO Se O lOkalitu VeDle 
uliCe kOmeNSkéhO, hlaVNí a OkružNí. VšímaVí OBČaNé Si Již Všimli a POChVálili.

v létě se také sázela veřejná zeleň
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chranný systém: dokončuje se 

kontrola přijatelnosti a formálních 

náležitostí k výzvám č. 6 a 7 IROP. 

Dne 19. 7. 2017 bude zasedat Vý-

běrová komise, kde dojde k rozdě-

lení jednotlivých projektů k další-

mu hodnocení.

Manažerka programového rám-

ce IROP se v červnu zúčastnila 

školení v Praze na MMR ohledně 

hodnocení projektů IROP v systé-

mu MS2014+. Veškeré informace 

naleznete na našich webových 

stránkách www.mas-sokolovsko.

eu v sekci „Informace k IROP“.

1.2. OP Z: první vlna výzev: ukon-

čena, dokumenty související 

s první vlnou odeslány ŘO k závě-

rečnému ověření, v nynější době 

čekáme již po několika urgencích 

z naší strany na vyjádření ze strany 

ŘO OP Z.

Dále jsou vyhlášeny výzvy v dru-

hé vlně, a to výzvy zaměřené 

na Prorodinná opatření a opatření 

v oblasti Zaměstnanosti. Žádosti 

je možné podávat do 31. 7. 2017. 

Dne 29. 6. 2017 proběhl k těm-

to výzvám seminář pro žadate-

le, prezentace z něj je dostupná 

na webu. Veškeré informace jsou 

k nalezení na našich webových 

stránkách www.mas-sokolovsko.

eu/sclld/vyzvy/.  

1.3 PRV: veškeré úkony spojené 

s hodnocením byly ukončeny. 

Počátkem července byl zpřístup-

něn ze strany SZIF pro MAS i pro 

jednotlivé žadatele Portál farmá-

ře, na základě tohoto bylo možné 

podat projekty na RO SZIF. Ten 

v následujících týdnech bude pro-

vádět závěrečnou administrativní 

kontrolu, kontrolu přijatelnosti 

a dalších podmínek a následné 

závěrečné schválení projektů. Pro 

shrnutí – všechny podané projek-

ty byly doporučeny ze strany MAS 

k financování, pouze u dvou došlo 

ke krácení finančních prostředků. 

Veškeré informace jsou k naleze-

pokračování na str. 14

 Na VýSluNí Se Již Někteří NOVOPeČeNí maJitelé StaVeBNíCh ParCel PuStili Čile DO VýStaVBy

a staví už i soukromí stavebníci
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S nadcházejícím novým školním rokem 2017/2018 

bych Vám chtěla jménem vedení školy popřát mno-

ho úspěchů, dostatek sil zvládnout vše s radostí 

a potěšením nad co nejlepšími výsledky. Věříme, že 

společnou spoluprací se to podaří jak našim novým 

prvňáčkům, tak i už „ostříleným“ školákům. Naši pe-

dagogové jsou připraveni se vším pomoci a provést 

je školním rokem s nejlepší péčí. 

Přejeme všem zdraví, štěstí a spokojenost s naší ško-

lou.

Za ZŠ J. Novotná

V loňském školním roce se naše škola opět zapojila 

do projektu „Česko sportuje“. Obrovským úspěchem 

byl zisk zlatého certifikátu za aktivní účast v projektu 

Sazka olympijský víceboj 2016/2017 a zapojení více 

než 95 % žáků. 

Sazka olympijský víceboj se soustřeďuje na rozvoj 

pohybu všech dětí. Jeho hlavním cílem není soutě-

žit o nejlepší výkony, ale v průběhu běžných hodin 

tělesné výchovy zapojit co nejvíce žáků do osmi 

měřitelných disciplín a zároveň je motivovat k tomu, 

aby sportovali i ve svém volném čase. 

Po splnění všech osmi disciplín naši žáci dostali 

Olympijský diplom – unikátní analýzu pohybových 

schopností. Ta dětem ukázala, pro které sporty mají 

největší předpoklady, jak je mohou rozvíjet a také, 

kde se sportům ve svém okolí mohou věnovat. Pro 

žáky, kteří analýzu získali již v předchozích ročnících 

Sazka Olympijského víceboje,  byl po splnění všech 

disciplín připraven nadstavbový diplom s analýzou 

zlepšení a doporučeními pro trénink.

Pro soutěživé a především malé sportovní talenty je 

určen Olympijský odznak – OVOV, jehož vznik inici-

ovali dva zlatí desetibojaři - Robert Změlík a Roman 

Šebrle. Žáci plní v rámci této části projektu deset dis-

ciplín. Na základě zlepšování výkonů mohou získat 

bronzové, stříbrné, zlaté a diamantové odznaky. Ti 

nejnadanější se mohou probojovat až do republiko-

vého finále, kde se setkají s desítkami olympioniků 

a sportovních osobností a zažijí neopakovatelnou 

atmosféru velké sportovní akce. 

Naši sportovci získali 7 bronzových, 7 stříbrných, 6 

zlatých a 2 diamantové odznaky a dokonce tři z nich 

se probojovali na republikové finále, které se koná 

na začátku září v Brně. 

Tak nám držte palce!!!

Za ZŠ J. Novotná

projeKt česKo sportuje na ZŠ Březová

milí žáci, vážení rodiče, přátelé školyní na našich webových stránkách 

http://mas-sokolovsko.eu/sclld/

zadosti/z-prv/.

2. Posílení kapacit CLLD pro MAS 

Sokolovsko na období 2015-2017 

- projekt probíhá dle plánu 7/2015 

- 11/2017. Byla schválena Zpráva 

o realizaci a Žádost o platbu za 1. 

etapu projektu. Aktuálně probíhá 

vyúčtování 2. etapy. V létě letoš-

ního roku bude nutné podat na-

vazující projekt na období 2018-

2023.

3. MAP ORP Kraslice – probíhá 

finalizace a kompletace všech 

dokumentů. Dne 12. 6. 2017 pro-

běhlo velké setkání s aktéry MAP 

především nad akčním plánem 

a aktivitami spolupráce. Jejich lo-

gické rámce pak byly zaslány všem 

zúčastněným v MAPu k doplnění 

a připomínkám. Dále probíhá pří-

prava dalších vzdělávacích aktivit 

na podzim 2017.

4. MAP ORP Sokolov – probíhá 

finalizace a kompletace všech 

dokumentů. Manažerka projektu 

jednala se zástupci ORP Soko-

lov o navazujícím projektu MAP 

II, dále o aktivitách spolupráce, 

především pak k připravovanému 

projektu na téma „nadané děti“. 

Dále proběhla jednání s možnými 

aktéry projektu spolupráce k na-

daným dětem. Všem aktérům MAP 

byly zaslány návrhy logických rám-

ců projektů spolupráce k doplnění 

a připomínkám. Zároveň probíhají 

přípravy dalších vzdělávacích ak-

tivit pro cílové skupiny projektu 

na podzim 2017. Manažerka pro-

jektu se zúčastnila setkání reali-

zátorů MAP v Chebu. Vzdělávací 

aktivity uskutečněné v červnu: 13. 

6. 2017 statek Bernard „Emoční se-

beobrana pro učitele“ a 15. 6. 2017 

stáž v Lesní školce Svatošky.

5. MAP ORP Karlovy Vary – V červ-

nu byl uskutečněn seminář pro 

zřizovatele škol, včetně exkurze 

v porcelánce v Nové Roli. Dále 

pokračování na str. 15



15z naší šKoly

Zpravodaj města Březová a přilehlých obcí  |  září 2017

loval technické zázemí pro divizní soutěž, a to bez 

připomínek. Nicméně urychleně bude nutno za-

jistit nové střídačky, neboť ty stávající nejsou již 

v odpovídajícím, žádoucím technickém stavu.

-r-

Naši fotbaloví Muži A již zahájili boje v divizní sou-

těži, kam po loňské úspěšné sezóně postoupili, 

a přes jakýsi počáteční ostych si prozatím počínají 

velmi dobře. Před samotným zahájením ročníku 

byla provedena prohlídka stadionu zástupcem 

technické komise fotbalového svazu, který schva-

fotBalisté zahájili sezónu v divizi

Truhlář, v jeho těsném závěsu je Pavel Rozmuš 

a o třetí a čtvrté pořadí se zatím dělí Karel Berka 

a Jan Hruška. Mezi nimi tak rozhodne březovské 

finále. 5. příčka prozatím patří Ladislavu Szolarovi.

Evropská soutěž v Kralupech nebyla dle sdělení 

březovských prakistů pořadatelsky právě ideálně 

zvládnutá, ba dokonce byla místy prý až zma-

tečná. Přesto se březovští v obrovské konkurenci 

zástupců Evropy, zejména z Itálie a Belgie, neztra-

tili. V jednotlivcích si nejlépe počínal Jan Hruška, 

který se umístil v rámci Evropy na 12. místě. Sou-

částí ME byla též soutěž družstev, které se rovněž 

březovští střelci zúčastnili, avšak způsob naloso-

vání účasti jednotlivých družstev byl prý zvláštní 

a z dostupných výsledků ani není možno určit, jak 

se březovští vlastně umístili. Je možné jen kon-

statovat, že evropskému praku vládli Belgičani 

a Italové.

-r-

V průběhu letních měsíců proběhla, a to za účas-

ti březovských střelců z klubu Březovský prak, 

celá řada jak mistrovských, tak volných soutěží 

ve střelbě z praku, a ČR také hostila Mistrovství 

Evropy v tomto méně tradičním sportu. 24. červ-

na to byla mistrovská soutěž v Němčičkách, 8. 

července pak taktéž mistrovská v Kynšperku nad 

Ohří, 28.-30. proběhl Evropský pohár v Kralupech 

nad Vltavou, 5. srpna byla volná soutěž ve Svoj-

kovicích, mistrovství pokračovalo 19. srpna v Mo-

ravském Písku, kde se ještě 2. září uskutečnil tzv. 

Memoriál Moravský Písek.

Střelci se nyní připravují na nadcházející volné 

soutěže v září a říjnu, a to opět v Moravském Písku 

a v Mutěnicích, a zejména pak na hlavní finálovou 

soutěž M ČR, které se odehraje 11. listopadu tra-

dičně na Březové.

Průběžné pořadí mistrovské soutěže okupují 

až do pátého místa střelci z Březové. Po osmi již 

„odstřílených“ soutěžích je v čele tabulky Ladislav 

s.r.o., Radek Liška, Besto Pro s.r.o., VOSS s.r.o., Stroj-

servis Homolka.

P. Peterka, FK Olympie Březová

Za finanční podporu klubu FK Olympie Březo-

vá děkujeme firmám Jiří Peroutka Autoopravna, 

Pneuservis M+J Jan Škubal, Jack Daniel´s Pub Petr 

Batko, Jan Apfenthaller, KN Wood s.r.o., Proforest 

poděKování fK Olympie sponzorům

v létě se střílelo z praku „o sto šest“

proběhla schůzka týmu. Další 

vzdělávací aktivity jsou napláno-

vané po prázdninách (září - lis-

topad 2017). Probíhá připomín-

kování dokumentu a konzultace 

k investičním záměrům.

6. Animace mateřských a základ-

ních škol - dále trvají metodické 

podpory škol, které projevily zá-

jem, a to především v oblasti vý-

kladu výzvy, jednotlivých šablon 

a práce s ISKP (tj. poradenství při 

výběru a zpracování žádostí o do-

taci na tzv. šablony škol).  

7. Karlova stezka II - Další rozvoj 

a pokračování Karlovy stezky (CZ/

Sasko) – proběhlo výběrové řízení 

na dodavatele Masterplanu - vítě-

zem se stal projektant pan Sou-

kup. Probíhá vyúčtování 2 etapy 

projektu. Projekt běží dle plánu.

8. Projekt spolupráce -   v sou-

časné době čekáme na úpravu 

Pravidel pro projekty spolupráce. 

Správní radě byl představen návrh 

MAS Český les na pořízení ven-

kovních/vnitřních informačních 

panelů, který byl označen za za-

jímavý.  V letních měsících bude 

svolána schůze pracovní skupiny 

- v úvahu jsou dvě varianty: a) ki-

osky a b) včelaři.

9. Ostatní činnosti MAS Sokolov-

sko v červnu 2017

9.1 Zasedání orgánů - dne 15. 6. 

2017 proběhlo zasedání orgánů 

MAS Sokolovsko v Kraslicích - za-

sedání správní rady, dozorčí rady, 

monitorovacího výboru, výběrové 

komise, programového výboru, 

valné hromady partnerů a val-

né hromady zakladatelů. Veškeré 

dokumenty (tj. zápisy, přílohy, 

prezenční listiny) jsou k nalezení 

na našich webových stránkách 

www.mas-sokolovsko.eu.

9.2 Slavnosti vody - Celostátní síť 

pro venkov společně s MAS Soko-

lovsko uspořádali konferenci „PRV, 

SCLLD a voda v krajině - Slavnosti 

vody“ dne 22. 6. 2017 od 13:00 ho-

pokračování na str. 16
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try k uznání pokusu. Ve váhové kategorii do 100 kg 

soutěžil Jiří Krytinář, který si svým výkonem 180 kg 

zajistil pěkné druhé místo. Ve váhové kategorii nad 

100 kg soutěžil Petr Smitka, který pěkným výkonem 

180 kg skončil na 5. místě.

-jf-

Dne 24. června se konal 8. ročník Kaceřovského Ben-

chpressu. 

Mezi závodníky byli i naši borci z Březové. Karel Ko-

pal závodil ve váhové kategorii do 80 kg a obsadil 1. 

místo s výkonem 170 kg. Karel se pokoušel posled-

ním pokusem na činku 180 kg, ale chyběly centime-

Březovští siláci v Kaceřově úspěšnídin v Královském Poříčí na statku 

Bernard.

Témata konference byla velice 

zajímavá, například zástupci MZe 

představili přítomným dotační ti-

tuly v gesci MZe na podporu VH 

či vodní zdroje a situace v Karlo-

varském kraji. Agentura AOPK ČR 

Karlovy Vary prezentovala téma 

týkající se opatření proti suchu 

a povodním. RNDr. Ivo Přikryl se 

zabýval tématem vodních rekulti-

vací a revitalizací území po těžbě 

uhlí v režii SU, a.s. Na konferenci 

dorazil také odborník z Českého 

hydrometeorologického ústavu 

RNDr. Jan Daňhelka zabývající se 

hydrometeorologickými extrémy 

včetně rizik, který se svou prezen-

tací sklidil velký úspěch. Taktéž 

nechyběli zástupci z Povodí Ohře, 

kteří přítomným představili připra-

vované investiční akce, rezervoáry 

pitné vody či akce na zlepšení 

hospodaření s vodou. 

Děkujeme Celostátní síti pro ven-

kov za spolupořádání konference, 

děkujeme přednášejícím za od-

borné přednášky a především dě-

kujeme všem, kteří tuto akci přišli 

svojí účastí podpořit.

Pokud máte zájem o prezentace 

přednášejících, kontaktujte pro-

sím Stanislavu Slunčíkovou (slun-

cikova@mas-sokolovsko.eu, tel.: 

775 303 067).

9.3 Certifikační komise regionální 

značky - manažerka MAS Sokolov-

sko se zúčastnila 4. zasedání cer-

tifikační komise regionální značky 

„Original product of Sokolovsko“, 

která se konala na statku Bernard 

v Královském Poříčí dne 8. 6. 2017. 

Informace naleznete na http://

www.sokolov-vychod.cz/aktu-

ality?id=247209&action=detai-

l&oid=3938694&nid=13258.

Stanislava Slunčíková

MAS Sokolovsko o. p. s.
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19informační servis 

Starosta Bouda Miroslav 22 724 180 833

Tajemnice Kašparová Jana 23 724 180 788

Sekretariát Doudová Veronika 63 602 656 630

Podatelna Semínová Jana 10

Vedoucí HSO Sladká Anna 18 603 564 821

Vedoucí SMM Fajt Jakub 17 602 110 574

Matrika Adamcová Marie 11

Bytové odd. Fialová Lenka 16 725 093 073

Pokladna Musilová Libuše 26

Účtárna Škubalová Šárka 19

Ekonom Zubr Martin 30 724 217 079

Vedoucí MH Smíšek Petr 14 604 731 791

Údržba bytů Zíková Dana 12 603 564 819

Referent dotací Bělíček Jaroslav 13 601 573 182

Instalatér Hoffmann Karel 24 725 093 076

Elektro Malík Petr 29 725 042 793

Kult. dům a MFC Mgr. Bedeč Michal 725 984 492

Dům pro seniory 68
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Březová, nebo předávejte v infocentru ve vestibulu budovy MěÚ. 

Příjem inzerce a technické zpracování: Martin Zubr, kancelář č. 16 (budova MěÚ) telefon 352 633 530, fax 352 661 249, e-mail: info@mu-brezova.cz. 

Náklad 500 výtisků - Sazba a tisk: AZUS Březová, s.r.o., www.azus.cz

město Březová 
poskytuje tyto 
služby:

infocentrum - vestiBul měú

podatelna měú 

informace: 

•	 o	kulturních	a	sportovních	akcích,

•	 o	dopravním	spojení,	

•	 o	ubytování,	stravování.	

Kopírování pro veřejnost.

faxování, tisk z datových nosičů.

prodej:

•	 map	a	publikací,

•	 propagačních	předmětů.

pronájem prostor Kd a mfc

•	 sportovní	hala	-	p.	Jiří	Musil,	

správce, mobil: 724 217 041

•	 kulturní	a	společenské	akce	-	

Mgr. Michal Bedeč, vedoucí KD 

a MFC, mobil: 725 984 492

stravování pro veřejnost

ve šKolní jídelně

•	 za	výhodných	podmínek,	

•	 výběr	ze	dvou	jídel,

•	 možnost	objednávek	přes	internet,

•	 stravu	lze	odebrat	do	jídlonosičů	

nebo zkonzumovat přímo 

v příjemném prostředí školní jídelny,

•	 sleva	pro	seniory.

Informace, objednávky:  

p. Eva Ohnesorgová, tel.: 352 633 543

možnost inzerce

•	 ve	zpravodaji:	p.	Martin	Zubr,	 

tel.: 352 633 530

•	 ve	vývěsních	skříňkách:	 

infocentrum ve vestibulu 

MěÚ, tel.: 352 633 510

•	 komerční	hlášení	veřejným	

rozhlasem: p. Lenka Fialová, 

tel.: 352 633 516

telefon: 352 633 525, mobil: 724 587 020,

e-mail: knihovna@mu-brezova.cz

pondělí, středa

čtvrtek

7.45 - 11.00 a 12.00 - 17.45

7.45 - 14.45

městsKá Knihovna Březová, Komenského 250:

městsKý úřad Březová:  352 633 5xx

Když dojde k havárii ...

Při haváriích ve vašich bytech se Přednostně řiďte:
•	 v	případě	společenství	vlastníků	b.j.	informační	tabulkou	s	označením	Vašeho	správce	SVJ,	kde	jsou	uvede-

na pohotovostní čísla pro případ poruchy nebo havárie.

•	 v	případě	objektů	a	bytových	jednotek	v	majetku	města	Březová	se	řiďte	informační	tabulkou	vyvěšenou	

na budově městského úřadu, kde je vždy uvedeno konkrétní telefonní číslo spolu s pracovníkem který 

zajišťuje pohotovostní službu.

Při haváriích v pracovní době (pondělí, středa 7.00 – 17.00 hod., úterý, čtvrtek 7.00 – 15.00 hod., pátek 7.00 – 

13.30 hod.) můžete rovněž volat tel. číslo ústředny MěÚ Březová 352 661 273, 352 633 510.

některá další čísla, kam se lze obracet Při haváriích mimo Pracovní dobu: 
Plyn 1239 (pohotovostní služba plynárny), 777 650 060 (p. Malý)

Pohotovostní služba vodárny 

Pohotovostní služba elektro

352 304 111 

840 850 860

Provoz tepelného hospodářství Pohotovostní číslo při poruchách dodávek tepla a TUV:  

777 117 975, 777 117 020

Aktuální telefonní číslo osoby vykonávající hotovost je vždy 

vyvěšeno na vstupních dveřích do budovy MěÚ a rovněž 

na vratech výměníkové stanice VS 2 (za budovou MěÚ)

Obsluha výměníkové stanice: tel.: 777 117 975

Údržba výměníkové stanice:  Pavel Kalla, tel.: 777 117 020

Finanční a ekonomické odd.: Karin Grapová, tel.: 352 633 515 

Ředitel společnosti:  Bc. Michal Pehanič, tel.: 777 117 905

Další tísňová volání:

Univerzální tísňová linka 112

Hasičský záchranný sbor 150

Hasiči Březová 728 419 349 - Miroslav Lukáš, 723 878 867 - Jaroslav Pudil

Policie 158, 352 621 551 (Policie ČR - venkov)

Rychlá záchranná služba 155

Lékařská pohotovost 352 520 347 (16-21 h., S+N 9-19 h.), zubní 352 520 195 (S+N 9-14 h.)



 

Obec Březová a dobrovolníci z Kamenice pořádají 

 

KAMENICKÝ 

NOHEJBALOVÝ TURNAJ 
KDY:  sobota 9. 9. 2017 od 10.00 hodin 

KDE:  hřiště na Kamenici u Březové 

 

Závazné přihlášky zašlete na e-mail: krauzova@lcsokotrans.cz nejpozději do 
středy 6. 9. 2017  

Registrace: od 9:30 na hřišti, 3-členné týmy  

Startovné: 150,- Kč / team 

Občerstvení: zajištěno (na vlastní náklady hráčů) 

Ceny: poháry pro vítěze a drobné dary pro všechny účastníky turnaje 


